
Porządek sesji: 
1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji. 

3. Przedstawienie informacji z pracy Urzędu przez Pana Wójta. 

4. Pytania i interpelacje. 

5. Omówienie sprawozdania z wykonania budżetu gminy za I-sze półrocze 2003 r. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie poboru podatku od nieruchomości, leśnego i od 
posiadania psów w drodze inkasa. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie procedury uchwalania budżetu gminy oraz rodzaju i 
szczegółowości materiałów informacyjnych towarzyszących projektowi budżetu na 
lata 2004-2007. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia najniższego wynagrodzenia i wartości punktu 
w jednostce organizacyjnej Zakład Usług Komunalnych w Ciepłowodach. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2003 r. 

10. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia statutu Gminy 
Ciepłowody. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie utworzenia celowego związku gmin pod nazwą 
„Zwi ązek Miedzygminny Ślęża - Oława" i przyjęcie jego Statutu. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Rady Gminy Ciepłowody w sprawie 
budżetu gminy na 2003 r. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia regulaminów określających zasady 
wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe i doraźnych zastępstw oraz zasady 
przyznawania dodatków do wynagrodzenia i nagród nauczycielom zatrudnionym w 
Zespole Szkół Samorządowych w Ciepłowodach. 

14. Podjecie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie powołania Gminnej Komisji 
Rozwiązywania Problemów Alkoholowych w Ciepłowodach. 

15. Odpowiedzi na pytania i interpelacje. 

16. Wolne wnioski i zapytania. 

17. Odpowiedzi na wolne wnioski i zapytania. 

18. Zakończenie sesji. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



Protokół nr VIII/2003  

z sesji Rady Gminy Cieplowody odbytej w dniu 11.09.2003 r. 
 w sali nr 12 przy Placu Mickiewicza 2 w Cieplowodach 

Przewodniczący Rady otworzył VIII sesję Rady Gminy. Na podstawie listy obecności 
stanowiącej załącznik do protokołu stwierdził prawomocność obrad. Na ustawową ilość 15 

radnych w sesji uczestniczyło 12 osób. 

Przedstawił porządek obrad /stanowiący załącznik do protokołu nr 2/ do którego nie zgłoszono 

uwag. Program przyjęto jednogłośnie. 
Ad. 2 
Do protokołu z ostatniej sesji nie wniesiono uwag . Protokół przyjęto jednogłośnie. 
Ad. 3 Informację z pracy Urzędu przedstawił P. Wójt. 

• Podjęto 11 zarządzeń Wójta znajdujących się do wglądu w Sekretariacie UG. 
• Sprawa finalizacji programu Oława - Ślęża 
• Odbiór wodociągu Piotrowice- Baldwinowice 
• Sprawa dożynek 
• Spotkania nt Służby Zdrowia z czym wiązać się będzie zwołanie w przyszłym tygodniu Rady 

Społecznej a następnie Komisji Rady. 
• Spotkanie u Wojewody nt awansu zawodowego w Oświacie 
• Poruszył problem dot. sytuacji w Oświacie i możliwości j ego poprawy. 
Ad. 4 brak realizacji 

Doszedł radny Gluza i Turyński. obecnych 14 radnych 

Ad. 5 Przew. Rady - przedstawił stanowisko wspólnego posiedzenia Komisji stałych Rady na 
którym bardzo dokładnie omówiono sprawozdanie z wykonania budżetu za I potoczę, 
sprawozdanie zostało zaopiniowane pozytywnie jednomyślnie. 
Do sprawozdania uwag i zapytań nie zgłoszono. Rada przyjęła sprawozdanie do akceptującej 
wiadomości. 
Ad. 6 P. Skarbnik przedstawiła projekt uchwały w sprawie poboru podatku od nieruchomości, 
leśnego i od posiadania psów w drodze inkasa. Poinformowała, że jest to uchwała porządkująca 
kwestie z inkasem względem sołtysów. 
Przew. Rady - przedstawił stanowisko wspólnego posiedzenia komisji informując, że projekt 
po omówieniu zaopiniowano pozytywnie i skierowano na dzisiejszą sesję. Uwag nie zgłoszono. 

Uchwała nr 45/VIII/2003 w sprawie poboru podatku rolnego, od nieruchomości, leśnego 
i od posiadanych psów w drodze inkasa została podjęta jednomyślnie. 
Ad. 7. Przew. Rady - przedstawił stanowisko wspólnego posiedzenia komisji, która pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały w sprawie procedury uchwalania budżetu gminy oraz rodzaju i 
szczegółowości materiałów informacyjnych towarzyszących projektowi budżetu na lata 2004-
2007 jednak wnioskowała aby projekt tej uchwały został przyjęty tylko na rok 2004.  
P. Skarbnik - projekt budżetu przedstawia Wójt- projekt tej uchwały wskazuje jak ma być 
opracowany, zawiera bardzo szczegółowy opis jakie obowiązki i na kim spoczywają w związku z 
jego tworzeniem. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 



Radny Sulima- propozycja wprowadzenia do tej uchwały planów na dany rok i plany w danych 
działach, ich wykonanie w odniesieniu do 3 lat co pozwoli odzwierciedlić realne planowanie i 

procentowe wykonanie. 

P. Skarbnik - takich danych nie ma w komputerze, to byłoby bardzo pracochłonne, brak 

programu komputerowego do projektowania budżetu. Jest to bardzo szczegółowo przedstawiane 

w budżecie, są sprawozdania z wykonania budżetu. Przy zastosowaniu się do Pana propozycji 

projekt budżetu byłby bardzo obszernym materiałem. Poza tym brak było by odniesienia do 
wydatków, które są tylko w jednym roku, reasumując było by to sprawozdanie za kilka lat 

wstecz. 
P. Wójt - zachodzi pytanie po co są sporządzane sprawozdania w trakcie. 

P. Skarbnik - materiał taki może przygotować jako materiał pomocniczy nie ujmując go w 

budżecie pojawiłby się problem z RIO, które i tak nam zarzuca, że nasz projekt budżetu jest za 
szczegółowy, budżet powinien być przygotowywany tylko do zadania. Po uchwaleniu budżetu 

dopiero P. Wójt układa budżet do paragrafów wg planu., opracowując układ wykonawczy 
Przew. Rady - podkreślił, że nic nie stoi na przeszkodzie aby takie symulacje były przygotowane 
jako materiał pomocniczy przy opracowaniu budżetu. 
Radny Sulima - stwierdził, że jest zasadnym aby taka symulacja była przygotowana przed 
budżetem tzn planowanie, wykonanie, procentowo za ostatnie 2, 3 lata. 
P. Wójt - wskazane było by przygotowanie takiego materiału 4 lata wstecz dochody i wydatki 
w ogólnych kwotach ewentualnie w rozdziałach. Łatwiej byłoby to zrobić mając program do 
budżetu. Można się podjąć tego zobowiązania warunkując to zakupem programu. Na pewno nie 

da się tego robić ręcznie.. Koszt zakupu takiego programu to kwota 3 tyś.. 
Radny Sulima - podkreślił, że mając taki materiał radni wiedzieliby co planują. 
Przew. Rady - na komisje P. Skarbnik przygotuje takie wyliczenia, nie ma jednak 
przeciwwskazań aby na następny rok do projektu tej uchwały wnieść jakieś nowe propozycje. 

Uwag nie wniesiono, uchwała nr 46/VIII/2003 w sprawie procedury uchwalania budżetu 

gminy oraz rodzaju i szczegółowości materiałów informacyjnych towarzyszących 

projektowi budżetu na rok 2004 r. została podjęta przy 13 głosach za, l głosie 
wstrzymuj ący m. 
Ad. 8 

P. Skarbnik przedstawiła projekt uchwały w sprawie ustalenia najniższego wynagrodzenia i 

wartości punktu w jednostce organizacyjnej Zakład Usług Komunalnych w Ciepłowodach 

Przew. Rady - komisje na wspólnym posiedzeniu omawiały projekt tej uchwały i zaopiniowały 
go pozytywnie -jednomyślnie. 
Uwag nie wniesiono uchwała nr47/VIII/2003 w sprawie ustalenia najniższego 
wynagrodzenia, wartości punktu w jednostce organizacyjnej Zakład Usług 
Komunalnych w Ciepłowodach została podjęta jednomyślnie. 

Doszedł radny Dmytruk - obecnych 15 radnych. 

Przerwa 

Po przerwie Przewodniczący Rady wznowił obrady przedstawiając opinię Regionalnej Izby 
Obrachunkowej we Wrocławiu do sprawozdania z wykonania budżetu gminy za I półrocze 2003 
r., która jest pozytywna a która jest do wglądu w UG. 
 
 
 
 
 
 
 



Ad. 9 Przew. Rady - poinformował, że komisje na wspólnym posiedzeniu omawiały projekt 
uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2003 r. i zaopiniowały go pozytywnie .  
P. Skarbnik przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2003 r. Uwag 
i pytań nie wniesiono. 
Uchwala nr48/VIII/2003 w sprawie zmian w budżecie gminy na 2003 r. została podjęta 
jednomyślnie. 
Ad. 10. Przew. Rady przedstawił stanowisko komisji do projektu uchwały zmieniającej 
uchwałę w sprawie uchwalenia Statutu Gminy Ciepłowody, która pozytywnie go zaopiniowała i 
skierowała na dzisiejszą sesję. 
P. Sekretarz - przedstawiła projekt tej uchwały informując, że, że zmiana ta polega na 
wprowadzeniu w § 5 po pkt 5 pkt 6 w brzmieniu Urząd Gminy Ciepłowody. 
Uwag nie wniesiono, uchwala nr 49/VIII/2003 zmieniająca uchwalę w sprawie uchwalenia 
statutu Gminy Ciepłowody została podjęta jednomyślnie. 
Ad. 11.Przew. Rady - przedstawił stanowisko komisji stałych do projektu uchwały w sprawie 
utworzenia celowego związku gmin pod nazwa „Związek Miedzygminny Ślęża- Oława" i 
przyjęcie jego Statutu., które pozytywnie w sposób jednomyślny zaopiniowały projekt tej 
uchwały i skierowały na dzisiejszą sesję. 
P. Wójt - przedstawił projekt tej uchwały informując, że związek ten powstał na bazie programu 
pilotażowego Ochrona wód zlewni Oława - Ślęza. Gminy będą się przygotowywać do 
współfinansowania inwestycji. Wchodzi w etap wykonawstwo formalno prawne do 
przygotowania bardzo drogich inwestycji. Gminy nie były by w stanie same zrobić tych 
inwestycji przy wyłożeniu środków jakimi dysponują. Ze względu na położenie gmin ,wspólnie 
można to zrobić, racjonalnie, łatwiej można uzyskać środki na tego typu inwestycje. Łatwiejszy 
jest dostęp do pozyskania środków. Potrzeba zawiązania związku jest bezwzględna. W 
przypadku kiedy się nie spełni naszych oczekiwań można z niego wystąpić. Dużo łatwiej jeżeli 
chodzi o realizację inwestycji, z obawami, ale i z prośbą o przyjęcie tej uchwały.  
Radny Bartusiak - zapytał o koszty jakie poniesie gmina z tego tytułu. 
P. Wójt - siedzibą tego związku byłby Strzelin. Koszt prowadzenia biura ok. 200tys. na 21 gmin. 
Istniej możliwość przystąpienia do związku gminy Wrocław wówczas koszt byłby minimalny. 
W przypadku jeżeli koszty będą nas przerastały to będziemy reagować albo wystąpimy ze 
związku. Pytań i uwag nie wniesiono. 

Uchwała nr 50/VIII/2003 w sprawie utworzenia celowego związku gmin pod nazwa 
„Zwi ązek Miedzygminny Ślęza- Oława" i przyj ęcie jego Statutu została podjęta 
jednogłośnie przy ustawowym składzie 15 radnych.  
Ad 12. 
W tym pkt porządku obrad kolejno głos zabrał Przew. Rady - przedstawiając stanowisko 
wspólne Komisji stałych Rady, które pozytywnie zaopiniowały projekt tej uchwały.  
P. Skarbnik- przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Rady Gminy 
Ciepłowody w sprawie budżetu gminy na 2003 r. Poinformowała, że gmina występuje o środki 
sapardowskie w związku z tym niezbędnym jest wykazanie wieloletniego programu 
inwestycyjnego w latach 2004-2005.  
Uwag nie wniesiono. 

Uchwała nr 51 /VIII/2003 w sprawie zmiany uchwały Rady Gminy Ciepłowody w sprawie 
budżetu gminy na 2003 r. została podjęta jednomyślnie. 
 
 
 
 
 
 
 



Ad. 13 

W tym pkt porządku obrad kolejno głos zabrali: 

Przew. Rady - przedstawił stanowisko wspólne komisji Rady Gminy w sprawie ustalenia 
regulaminów określających zasady wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe i doraźnych 

zastępstw oraz zasady przyznawania dodatków do wynagrodzenia i nagród nauczycielom 
zatrudnionym w ZSS w Ciepłowodach, które pozytywnie zaopiniowały projekt tej uchwały. 

Pani Sekretarz - przedstawiła projekt tej uchwały, który reguluje dodatki dla dyrektora w wys. 

600 zł. wicedyrektora - 400 zł. 

Uwag nie zgłoszono. 

Uchwala nr 52/VIII/2003 zmieniająca uchwalę w sprawie ustalenia regulaminów 
określających zasady wynagradzania za godziny ponadwymiarowe i doraźnych zastępstw 

oraz zasady przyznawania dodatków do wynagrodzenia i nagród nauczycielom 

zatrudnionym w Zespole Szkól Samorządowych w Ciepłowodach została podjęta 

jednomyślnie. 
Ad. 14 W tym pkt porządku obrad glos kolejno zabrali: 
Przew. Rady - przedstawił stanowisko wspólne komisji dotyczące projektu uchwały w sprawie 

uchylenia uchwały o powołaniu Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych w 
Ciepłowodach, które pozytywnie zaopiniowały projekt tej uchwały. 
P. Sekretarz - uprawnienia powołania składu komisji należą do P. Wójta, jest to uchwała 

porządkująca stąd uchylenie poprzednich uchwał. 

Uwag nie wniesiono. 

Uchwala nr 53/VIH/2003 w sprawie uchylenia uchwały o powołaniu Gminnej Komisji 
Rozwiązywania Problemów Alkoholowych w Ciepłowodach została podjęta jednomyślnie. 
Ad. 15 brak realizacji 
Ad. 16 i 17. 
Przew. Rady - poprosił P. Dyrektora o wyjaśnienie sytuacji powstałej w Szkole, zwolnienie 

nauczyciela jęz. angielskiego. 

Radny Strama - poruszył temat dożynek a mianowicie aby przy organizacji jakiś imprez 
gminnych zawiązywać wspólny komitet, nie faworyzować tylko sołtysa i radnego lecz grono to 

powiększyć o wybraną delegacje z danej wsi. 

P. Giergiczny - zapytał kiedy będzie robiona kanalizacja w Piotrowicach Poi. 

Radny Sulima zapytał o termin posiedzenia Rady Społecznej i Komisji wspólnej odnośnie 

tematu dot. Ośrodka Zdrowia 
Radny Urzędowski- zapytał o przyczynę likwidacji lekcji informatyki w Szkole Podstawowej. 
Dyrektor ZSS- P. Klusek - poinformował, że budżet zaplanowany dla Szkoły jest budżetem 

oszczędnościowym. Wystąpiła długa, mroźna zima, która spowodowała przekroczenie środków 

na zakup paliwa. Po rozmowie z P. Wójtem podjęto decyzje pozwalające na doprowadzenie 

Zespołu do końca roku pod względem finansowym. Znaleziono oszczędności na zajęciach 
dodatkowych. Aspekt finansowy jest aspektem sytuacji Szkoły. Sytuacja z każdym rokiem 
będzie 

się pogarszać na co wpływ ma dramatyczne ubywanie dzieci, już w tym roku jest 11 dzieci 
mniej, 
przełoży się to dramatycznie na wielkość subwencji z tego tyt. na ponad 30 tyś. zł. mniej. Lata 
kolejne jeszcze bardziej , wskazują na obniżenie oddziałów. Zachęcił zebranych do myślenia co 
dalej. Jest szansa, i możliwość ściągnięcia dzieci ze Szkół, które będą się rozwiązywać do nas ale 
niezbędnym jest opracowanie atrakcyjnej oferty. 

 
 
 
 
 



Odnośnie P. Żarneckiego - był nauczycielem stażystą. Po roku pracy miał przedstawić 
sprawozdanie z wykonania stażu czego nie zrobił. Umowa w takich przypadkach wygasa 
automatycznie, dyrektor może w niektórych przypadkach przedłużyć jeszcze na rok. Nie 
ukrywam , że P. Żarnecki był ujęty w projekcie organizacyjnym na rok 2003/04 a kierował się 
dużym zaangażowaniem P. Żarneckiego w pracy, zwłaszcza jeżeli chodzi o zespół realizujący 

program Glacensis /wymiana polsko-czeska/. 

Zdania rodziców na temat zatrudnienia P. Żarneckiego są podzielone, na zebraniu w Szkole 
grupa 
rodziców bardzo pochlebnie wypowiadała się na temat tego na-la, miał też wizytę rodziców, 
którzy przyszli z prośbą o nie zatrudnianie tego n-la. Względy oszczędnościowe sprawiły, że 
nie 

realizujemy godzin do dyspozycji dyrektora tzn. lekcji jęz. angielskiego i godzin informatyki, 

które to mogą być realizowane przez cały rok lub okresowo, co zależy od decyzji dyrektora. Nie 
kwestionuje konieczności przydatności tych godzin, one były bardzo dobre w ofercie lekcyjnej. 
Mając do wyboru ogromne ryzyko nie dotrwania finansowego do końca roku a wstrzymanie tych 

godzin na pewien czas, wybrano to drugie co pozwoli na złapanie tych kosztów wrześniowych.. 
Decyzja taka została wspólnie wypracowana z P. Wójtem, była ona słuszna, są to bardzo 
istotne 
kwoty. Być może kiedy n-le przygotują rozkłady materiału, programy na realizację tych godzin, 
one powrócą. Chcemy wiedzieć za co płacimy i w tym roku na to oczekuje. Być może uda się 
wprowadzić lekcje informatyki i jęz. angielskiego co nie znaczy, że będzie P. Żarnecki. 
Prowadzone są intensywne działania aby zatrudnić n-la do nauki języka angielskiego, gdyż P. 
Sawicz po I semestrze też odchodzi, wyjeżdża do Anglii, dostała stypendium o czym 

poinformowała l września.. Chcemy te problemy rozwiązać pomyślnie dla dzieci. Pewne retusze 

w zakresie godzin dodatkowych wystarczą aby wyjść na prostą, ale za rok i w perspektywie 
musi 
nastąpić zmiana w strukturze funkcjonowania Szkoły. 

Niewielkie środki z subwencji i coraz większe środki dokładane z budżetu gminy pozwolą na 

ufunkcjonowanie Szkoły niegodnej tych obiektów. Zaprasza, apeluje do rozmowy ,sprawa 

oświaty w sytuacji kryzysu budżetowego państwa w sytuacji kiedy oświata włożona została na 
barki samorządu a w ślad za tym nie idą pieniądze wymaga podjęcia jakiś kroków, są 
możliwości aby ona była ale wymaga to odwagi, determinacji, no i kierowania się dobrem 

dzieci. 
Przew. Rady - poprosił P. Skarbnik o przedstawienie na co   przeznaczana jest subwencja 

oświatowa i ile dokładamy do Szkoły. „Spotkał się z zarzutem w kuluarach, że Rada zagarnęła 

subwencję, co jest nieprawdą, uchwała budżetowa jest do wglądu. 
P. Skarbnik - poinformowała, że subwencja oświatowa nie jest przynależna do danych zadań, o 

subwencji decyduje Rada Gminy., jednak jak podkreśliła, musi utrzymać oświatę. 
Subwencja wynosi - 1.740. 438 zł 

Szkoła Podst. 737.915 zł. 

Gimnazjum 402.956 zł 

Dowóz 124.960 zł. 

Obsługa ZSS 534.144 zł. 

Ogółem: 1.799.975 zł. 

Przedszkole 134.998 zł. 

Dokładamy 194.532 zł. 

Dokładamy 194.532 zł. na działalność bieżącą nie licząc inwestycji na które wydatkowano 
kwotę 
380 tyś. w tym roku. 
 
 



Dyr. Klusek - zaproponował spotkanie i wprowadzenie w problemy finansowe, organizacyjne, 
pedagogiczne Szkoły. 

Radny Sulima - spotkanie zostanie ustalone oficjalnie, bo zdarzyło się, że po wizycie 
u Dyrektora odebrane to zostało przez P. Wójta jako prywatna rozmowa. 

P. Wójt - odniósł się w kontekście tego o co pytano dyrektora, bardzo dobrze, że pytania takie 
się pojawiają, bo na ten temat rozmawiano już półtora roku temu i zaczynają się objawy, których 
się spodziewano, pierwsze zwolnienia nauczycieli powinny być w ub. roku. Godzinami dyrektora 
chciano uzupełnić etaty dla nauczycieli, bo brakuje im godzin, na co nie wyrażono zgody bo 
zwiększenie tych godzin z 5 do 15 to jest zwiększenie wydatków, które nie były zaplanowane w 
budżecie na płace w związku z tym jest ten problem . Myśli o zasadniczej kwestii pomysłu jaki 
zrodził się dwa lata temu o którym rozmawiano, który przyniósł takie a nie inne rozstrzygnięcia 
w naszej oświacie i to co na dzisiaj robimy to też są pochodne tego typu. Zanim odbędzie się 
spotkanie Komisji z P. Dyrektorem propozycja wspólnego spotkania i przedstawienie to o czym 
planuje się od roku, i to co na dzisiaj jest wiarygodne i pewne ze strony Wojewody, bo z tym 
tematem trzeba wyjść bezwzględnie dlatego, że brakuje godzin, przyszedł czas, że samorząd 
rodzice i Rada muszą mieć możliwość oceniania pracy nauczyciela, nie może być tak, że 
nauczyciel, który przyszedł do zawodu, pracuje 30 lat i nikt go nie jest w stanie zweryfikować. 
Brak dzieci wymusi zwolnienia, bo P. Dyrektorowi nie pozwolimy aby komuś dać dodatkowe 
godziny , tym bardziej, że nie wynikają z ramówki dla Szkół, a są to rzeczy dodatkowe. Inne 
rozwiązania muszą być odnośnie godzin, korzystniejsze jest nauczanie języka obcego w 
gimnazjum, podnosi to poziom uczniów odchodzących z naszej Szkoły a małe efekty w 
przypadku nauczania go w kl. młodszych. Nie należy tego rozdrabniać nauką śladową w kl. I-
III. Odnośnie nauczyciela P. Żarneckiego to brak jest argumentów wobec P. Żarneckiego, to co 
się mówi, to nie są żadne argumenty. 

Jeżeli nie doprowadzimy do zmian prawnych, likwidacji Karty Nauczyciela problemów się nie 
pozbędziemy, koszty są duże, klasy deficytowe. Są określone możliwości dokładania do Szkoły, 
ale za parę lat kwota ta może być tak duża, że te możliwości się wyczerpią i dojdzie do tragedii 
jaka spotkała Szpitale. Będzie taki bieg wydarzeń, z tego powodu, że państwo ma określone 
wydatki, wstąpienie do unii niesie ze sobą rzeczy, które będą wymagane, samorządy pozbędzie 
się dochodów. Nie możemy nic dzieciom zaoferować, w przypadku kiedy będziemy dbali tylko 
o etaty, jedynie ramówkę pomijając jakość. W jego opinii można zrobić więcej i bardziej 
jakościowo To trzeba weryfikować, co ma na celu wydatki finansowe, jakość nauki i dobro 
dzieci.. Musimy podjąć to wyzwanie i musimy liczyć się z konsekwencjami. Propozycja 
spotkania Komisji celem przedstawienia stanowisko Wojewody, prawników, opinii Kuratorium 
,na podstawie tych informacji temat ten będzie łatwiejszy do analizowania. Odnośnie Ośrodka 
Zdrowia to jest to temat bardzo szeroki. W tym temacie odbył bardzo dużo spotkań z 
Sanepidem, inspektorami z P. Doktor , w przyszłym tygodniu Rada Społeczna i Komisja. 

Odnośnie dożynek -jeżeli są to uwagi odnośnie obiadu to kwestia kosztów organizacyjnych. 
Radny Strama - podkreślił, że chodziło o powiększenie tego grona choćby o poczty sztandarowe 
czy delegacje osób z wieńcami, co ma wpływ na odbiór społeczny. 

Odnośnie Szkoły kwota przy mniejszej ilości dzieci o 11 to 38.500 zł na subwencji a to są dwa 
etaty nauczycielskie. W roku 2007 trzeba by było zwolnić 50% nauczycieli w Szkole. To co 
chcemy zrobić likwidacja Karty Nauczyciela ,podniesienie zarobków nauczycieli, średnia netto 
 
 
 
 
 
 
 
 



zarobków nauczyciela tj. 1.600 zł. a wie nie są to złe pobory, mogą być one większe ale liczba 
nauczycieli musi być mniejsza. 
Odnośnie kanalizacji w Piotro wicach, maj ą pozwolenie na budowę, funkcjonuje to pozwolenie i 

nie umiera ze względu na terminy, dokumentacja jest dla Piotrowie,   o kolejności zadecyduje 
Rada, będzie możliwość weryfikacji. 
Radny Sulinia- propozycja aby na spotkanie Komisji w temacie oświaty zaprosić nauczycieli, 
żeby nie było tak, że załatwia się rzeczy poza ich plecami. 

Sołtysowa z Czesławie- od 2 tygodni jeden mieszkaniec Czesławie nie ma wody, brak ciśnienia. 
P. Wójt - przeprowadzi rozmowę z P. Koziołem na ten temat, z tego na ile jest zorientowany to 
przyczyna tkwi w przyłączu. 
Przew. Rady - zapoznał zebranych z pismem SPZOZ Ząbkowice Śl. dot. prośby o pomoc 
finansową i rzeczową. 
P. Wójt - pismo wpłynęło po spotkaniu z wicedyrektorem i P. Zawadową, bardziej dotyczy to 
pomocy rzeczowej niż finansowej gdyż gminy na to nie mają środków, mają swoje wyzwania do 
realizacji. 
Przew. Rady W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady zamknął o 

godz. 12°° VIII sesję Rady Gminy. 

 


